
R O M A N I A
JUDEŢUL  CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORAŞULUI  HUEDIN

P R O C E S  -  V E R B A L

                Incheiat azi 08.06.2012, cu ocazia şedinţei extraordinare a  Consiliului Local Huedin.
Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin
Legea nr. 286/2006.

țConsilieri total 15, consilieri prezenţi 13, absen i 2 dl. Szraga Zoltan , d.na Cozea Marinela.
ș ț șSe supune la vot procesul verbal  al edin ei din 25.05.2012 i se aprobă  în unanimitate.

șSe supune la vot Ordinea de zi i se aprobă în unanimitate.
D.na viceprimar prezintă proiectul de hotarare  avizat de comisia economică privind aprobarea

rectificării bugetului local cu suma de 900.000 lei.
ș șSe supune la vot i se aprobă cu 10 voturi pentru i 3 împotrivă  (Pădurean Răzvan, Vlaic

Violeta, Giurgiu Marinela.
Dl. Drăgan Sandu prezintă proiectul de hotărâre avizat de comsia economică privind aprobarea

șmodificării HCL nr. 80/2012 privitor la aprobarea garantării prelungirii liniei de credit  la SC Cri ul
SA garantat cu sediul societatii din str. Baii.

ș ț șSe supune la vot PH si se aproba cu 9 pentru i 4 ab ineri Farka Marious, CozeaSilvia,
Abrudan Sorin, Sanfira Ionut.

Dl Secretar arată că în cei 4 ani de mandat de consiliu au fost emise un nr. de 762 hotărâri plus
ș țcele 2 din edin a prezentă.

La probeleme curente dl. primar explică votul negativ al consilierilor P.D.L la proiectul de
hotărâre privind rectificarea bugetului cu suma de 900.000 lei protestând împotriva diminuarii

ș țbugetului cu această sumă de către Guvernul Ponta, dl. Fărka Marius men ionează că suma sa trebuie
șla  pensii i salarii.

ț șDl. Torok Ferencz mul ume te Consiliului Local Huedin arătând că a participat în calitate de
consilier local la toate consiliile de după anul 1990.

Dna viceprimar răspunde d.lui Torok Ferencz  în sensul că dl. primar va găsi o posibilitate
pentru străzile care nu mai au finantare datorită retragerii sumelor de la guvern pentru ca acestea să fie

șasfaltate, de asemenea răspunde d.lui Farka Marius că aceste sume nu se duc înapoi pentru pensii.
ț țDl. Primar men ionează că sumele în cauză ajung la dispozi ia primului ministru, arătând că

ș țse va găsi totu i o solu ie pentru asfaltare străzilor. șMultume te Consiliului Local Huedin pentru
activitatea depusă în acest mandat.

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat
prezentul proces verbal.

Preşedinte de şedintă,  Secretar,
     Dragan Sandu Cozea Dan


